
 PROTOKÓŁ  Nr 49.2017 
z posiedzenia  Komisji  Bud żetu i Inwestycji 

z dnia 19 stycznia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński                      -  Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak                  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak                     -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa           -  Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra                         - Członek Komisji  
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Sprawy różne dotyczące Gminy oraz zapoznanie z korespondencją;  
2. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  

• Radny Adam Wojtyra spytał, jak wyglądają kwestie wyceny dokumentacji 
projektowej. 
Burmistrz Paweł Bednarczyk wyjaśnił jak wygląda proces oraz jakie 
zasady obowiązują podczas wyceny takiej dokumentacji oraz jakie środki 
finansowe są przewidywane.  

 
• Radny Włodzimierz Fydryszek spytał o dofinansowanie na wymianę 

pieców węglowych na kocioł gazowy lub opalany biomasą . 
Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że dopłata może być w 
maksymalnej wysokości 5 000 zł. Zainteresowani mieszkańcy wszelkie 
informacje mogą znaleźć na stronie internetowej Gminy lub w Urzędzie. 

 
• Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński ocenił pozytywnie prace 

remontowe, które zostały wykonane w budynku Urzędu Miejskiego.  
 

• Radny Robert Pacuszka zgłosił problem z odwodnieniem w obrębie terenu 
kolejowego na os. Borki. 
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Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że sprawa była już kilkukrotnie 
zgłaszana do przedstawicieli kolej, jednak wniosek o zajęcie się sprawą 
zostanie ponowiony. 

• Radny Włodzimierz Fydryszek opowiedział o problemach z przejęciem 
Centrum Kultury Sportu i Rekreacji. Zaproponował, aby Radni Rady 
Miejskiej udali się do Wojewody Mazowieckiego w celu rozmowy i 
podjęcia działań zmierzających do pozytywnego rozwiązania sprawy.  
 

Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie podjęła uchwałę w sprawie 
opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Tłuszcz, 
Skład Orzekający na podstawie Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 
2017-2030 oraz uchwały budżetowej na 2017 rok wydał pozytywną 
opinię w tym zakresie.  
Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

• Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie podjęła uchwałę w sprawie 
opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu określonego w 
uchwale budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2017, wydając pozytywną 
opinię.  
Załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
 

• Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu 
dziękuje Burmistrzowi Tłuszcza, Komisji Budżetu i Inwestycji wraz z 
Przewodniczącym Bogdanem Jusińskim oraz pozostałym członkom Rady 
Miejskiej w Tłuszczu z Przewodniczącym Krzysztofem Gajcym za 
przeznaczenie środków finansowych na remont szatni w szkole. Dzięki 
realizacji inwestycji znacznie poprawiły się warunki pracy i nauki. 
Jednocześnie, Rada Rodziców zwraca się z wnioskiem o przeznaczenie 
środków finansowych na wymianę dachu na głównym budynku szkoły, 
gdyż jest on popękany na całej długości i przy większych opadach zalewa 
sale i klatki schodowe, a doraźne remonty nie przynoszą już efektów. 
Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
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• Pani Elżbieta Sadlik, Przewodnicząca Szkolnego Koła Nr 7 NSZZ 
„Solidarność” w Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu 
przedstawiła propozycje wdrożenia na terenie reformy Gminy Tłuszcz 
reformy oświaty przygotowanej przez Ministerstwo Edukacji Narodowej. 
Zaproponowała, aby nauczyciele pracujący obecnie w gimnazjum 
przechodzili płynnie do pracy w nowopowstałej szkole podstawowej. 
Ponadto uważa, że zasadne jest zorganizowanie spotkania z 
nauczycielami w celu zapoznania ich z planami dotyczącymi zmian. 
Pismo stanowi załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się i popiera przedstawione we wniosku propozycje.  
 

Ad2. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 20 lutego 2017r. godz. 
8.30.  
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Bogdan Jusiński  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
 
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 20 stycznia 2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


